

Upcoming events:

- [HEmostatic RESuscitation and Trauma Induced Coagulopathy \(HERETIC\) Symposium](#) is designed to disseminate and discuss the most up-to-date research and best practices in the field of hemostatic resuscitation and trauma induced coagulopathy and celebrate the growing partnerships and research opportunities available through private and public research programs. 11-12 October (English, in person event)
- The 16th Annual **Saskatchewan Transfusion Medicine Symposium** will be held virtually, in English, by WebEx November 4, 2022. Check it out @ [2022 Saskatchewan Transfusion Medicine Symposium](#).
- AABB Virtual event will take place Nov. 6-7. [Registration](#) for AABB's 2022 Virtual Meeting is now open.
- Save the date! The Halifax **Blood Matters** will be held virtually November 18, 2022. Stay tuned for more details.

Save the Date for Upcoming events:

Title	Location	Date	Language	Link to register
HERETIC Symposium	Pittsburgh, PA	11-12 Oct.	English	HEmostatic RESuscitation and Trauma Induced Coagulopathy (HERETIC) Symposium
Saskatchewan TM Symposium	Virtual	4 Nov	English	2022 Saskatchewan Transfusion Medicine Symposium
AABB	Virtual	6-7 Nov	English	AABB 2022 (Virtual)
NSPBCP « Blood Matters »	Virtual	18 Nov	English	NSPBCP

CSTM 2022 Toronto Conference:

CSTM 2022 Toronto Conference presentations will be posted [here](#) on the website as they become available.

Opening positions on the Board of Directors

The CSTM will open nominations for the positions of Western Director, Eastern Director, and Bilingual Director at Large in early January 2023. We encourage you to take the time now to consider if you or someone you know might be interested in taking on a more active role in the CSTM by participating as a Board member. For more information see [CSTM Board Of Directors](#).

Did you know:

- That there is new [Research Evaluating IV Pump Use](#) in transfusion?



**SCMT- CSTM 2023
Montréal, May 25-28**

Moving Forward after 25 years of evolution

What else? Check out the [CSTM Website!](#)

Événements éducatifs à venir :

- Le symposium HERETIC ([HEmostatic REsuscitation and Trauma Induced Coagulopathy](#)) a pour but de diffuser et de discuter des recherches de dernière heure et des meilleures pratiques dans le domaine de la réanimation hémostatique et de la coagulopathie induite par un traumatisme, en plus de célébrer les partenariats et les possibilités de recherche croissantes offertes dans le cadre de programmes de recherche publics et privés. 11-12 octobre (en anglais, en personne)
- Le **16e symposium annuel sur la médecine transfusionnelle de la Saskatchewan** aura lieu virtuellement, en anglais, par WebEx le 4 novembre 2022. Pour plus d'informations, allez au [2022 Saskatchewan Transfusion Medicine Symposium](#).
- L'événement virtuel de l'AABB aura lieu les 6 et 7 novembre. [L'inscription](#) à la réunion virtuelle 2022 de l'AABB est maintenant ouverte.
- **Réservez la date dans vos agendas ! Le Symposium d'Halifax « Blood Matters »**, aura lieu virtuellement le 18 novembre 2022. Plus de détails à venir!

Réservez la date des événements éducatifs suivants :

Titre	Endroit	Date	Langue	Lien pour enregistrement
HERETIC Symposium	Pittsburgh, PA	11-12 Oct.	Anglais	HEmostatic REsuscitation and Trauma Induced Coagulopathy (HERETIC) Symposium
Saskatchewan TM Symposium	Virtuel	4 Nov	Anglais	2022 Saskatchewan Transfusion Medicine Symposium
AABB	Virtuel	6-7 Nov	Anglais	AABB 2022 (Virtual)
NSPBCP « Blood Matters »	Virtuel	18 Nov	Anglais	NSPBCP

Congrès de la SCMT 2022

Les présentations du Congrès de la SCMT 2022 seront accessibles sur le site Web [ici](#) dès qu'elles seront disponibles.

Postes disponibles sur le conseil d'administration de la SCMT

La SCMT lancera les mises en candidature pour les postes d'administrateur de l'est, d'administrateur de l'ouest et d'administrateur général (bilingue) au début janvier 2023. Nous vous encourageons à prendre du temps dès maintenant pour réfléchir si vous, ou quelqu'un que vous connaissez, pourriez être intéressé à jouer un rôle plus actif dans la SCMT en participant à titre de membre du Conseil. Pour obtenir de plus amples renseignements, consultez le lien [Conseil d'administration](#).

Saviez-vous qu'une évaluation de la sécurité des pompes à perfusion pour les transfusions de globules rouges a été effectuée et est disponible [ici](#)?



SCMT - CSTM 2023

Montréal, le 25-28 mai

Regard vers l'avenir après 25 ans d'évolution

Quoi d'autre ? Consultez [le site Web de la SCMT](#) !